
Tallinna Huvikeskuse KULLO hoolekogu 
15.08.2022 koosoleku

PROTOKOLL

Koosolekul osalesid:
Raul Rohtla
Valdo Rüütelmaa
Ingrid Kõrvits
Kristo Enn Vaga (videosilla vahendusel)
Ene Jakobson (videosilla vahendusel)
Annika Kaseorg (videosilla vahendusel)
Karin Lelle (videosilla vahendusel)

külalistena:
Maarian Toompere
Kerli Rannala

Koosolekut juhtis Raul Rohtla.

Koosolek algas 12:00 ja lõppes 13:10

1. Külaliste tutvustamine
Selgitasime hoolekogu seekordse kogunemise põhjust — ametiühingu poolt koostatud märgukirja 
KULLO juhtimise asjus arutamist. Koosolekul külalisena osalevad KULLO ametiühingu esindajad 
Maarian Toompere ja Kerli Rannala tutvustasid ennast. Külalised olid ka ettekandjateks

2. Hoolekogu volituste selgitamine
Annika Kaseorg tõstatas küsimuse hoolekogu pädevusest antud küsimuste lahendamisel või 
lahenduste pakkumisel.
Kristo-Enn Vaga tõi välja hoolekogu pädevuse vastavalt Tallinna Huvikeskuse "Kullo" põhimääruse   
§ 21. Lg 5: 
  1) teeb vajadusel haridusametile ettepaneku järelevalve teostamiseks huvikooli tegevuse üle;
  2) kuulab ära huvikooli direktori aruande huvikooli tegevuse ja eelarve täitmise kohta ning annab 
sellele omapoolse hinnangu;
  3) kuulab ära direktori koostatud eelarveprojekti ning annab sellele omapoolse hinnangu;
  4) teeb ettepanekuid huviala õppekava või õppekorralduse muutmiseks;
  5) teeb ettepanekuid huvikooli põhimääruse muutmiseks.

3. Ettekandjate ära kuulamine



Maarian Toompere ja Annika Kaseorg selgitasid KULLO ametiühingu poolt välja kujunenud 
probleemsete olukordade tausta ning kujunemislugu. Selle käigus esitasid hoolekogu liikmed 
täpsustavaid küsimusi, millele vastasid nii ettekandjad kui ka Kullos töötavad hoolekogu liikmed.

4. Probleemide sisu
Suhtlusprobleem, kord kokku lepitud lahenduste  pidavuse probleem, valdkonnajuhtide probleem, 
arusaamatu tööjaotus ning kellegi eemaloleku puhul asendamiste kord juhtkonnas.
Probleemid said alguse eelmise direktori Raul Tombergi ajal. 
Eraldiseisev probleem on mittepedagoogiliste ametikohtade probleem ja töö tasustamise 
probleem.

5. Arutelu
Arutelu käigus jõuti ühisele järeldusele, et vaja oleks korraldada 2 täiendavat koosolekut:
Hoolekogu koosolek, kuhu kutsume Kullo direktori, tema kõik asetäitjad ning ametiühingu 
esindajad eesmärgiga saada korda omavaheline suhtlus ja infovahetus.
Arutelu vorm on meie jaoks parim tööriist.

Olukord kus osad ametikohad saavad vähem töötasu kui ette nähtud ja/või eeldatud vajab samuti 
lahendust ning selgust. Selleks tuleb kutsuda Kullo direktor hr. Ronne Säre arutelule ning paluda 
tal kaasa võtta töötasumäärade tabel ametikohtade lõikes, ilma nimedeta.

OTSUSTATI:

1.Kutsuda töötasustamise ja ametikohta osas arutelule KULLO direktor hr.Ronne Sära kas 05.09. 
või 06.09. kell 11.00
2.Kooseolek-ümarlaud Ronne Sära, Kullo direktori asetäitjate ja ametiühingu esindajatega
26.09. või 27.09. kell 11.00

Koosoleku juhataja ja protokollija /digiallkirjastatud/   Raul Rohtla


